
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  12. 6. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Kořínková, dr. Moravec, doc. Anděl, doc.   
                 Hajer, doc.Eisenmann,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková. 
 
1. Proděkan Balej informoval z kolegia rektorky o: 

- vytvoření nové funkce prorektora pro vnější vztahy, kterou je od 15. 6. 2007 
pověřena doc. Vomáčková, 

- poděkování paní rektorky za včasné odevzdání Výroční zprávy o činnosti a Výroční 
zprávy o hospodaření o hospodaření za rok 2006,  

- čerpání rozpočtu UJEP v roce 2007, 
- tom, že bude změněn provozní řád rekreačního střediska UJEP na Bukovině,  
- konečném názvu UJEP v anglické verzi s diakritikou  J. E. Purkyně, 
- schváleném řádu Rady pro rozvoj a informatizaci, jejímž členem  je dr. Moravec, 
- kolektivní smlouvě v roce 2008, kde bude zakotvena povinnost UJEP platit do 

sociálního fondu 1 % z celkového objemu mezd, 
- chystané úpravě řádu vnějšího výběrového řízení,  
- přípravách rozpočtu vysokých škol na rok 2008, 
- chystané návštěvě autorů návrhu jednotného vizuálního stylu UJEP, 
- inovaci směrnice rektora ke stimulaci vědecké, výzkumné, vývojové a umělecké 
činnosti na UJEP, 

- jednání Reprezentativní komise Rady vysokých škol a prezentaci doc. Cakla o  
finančních tocích na vysoké školy, 

- dohodě s ředitelem průmyslové školy v Resslově ulici, kde bude možnost stále 
využívat jejich prostory pro výuku za stejných podmínek jako dosud, rozsah 
plánované výuky je třeba nahlásit 14 dní předem, 

- termínech žádostí na ubytování akademických pracovníků na kolejích v ak. roce 
2007/2008 (pí. Jarošové): 

          do 29. 6. 2007 - požadavky od pracovníků, kteří již jsou ubytováni, 
          do 31. 8. 2007 - nové požadavky od pracovníků, kteří žádají poprvé. 
 

2. Děkan informoval kolegium, od 1. 6. 2007 došlo  ke změně zařazení oddělení Public 
relations. Z oddělení pro rozvoj a informatizaci bylo oddělení PR zařazeno pod vedení 
děkana. 

 
3. Hodnocení kateder na PřF. 

- kolegium diskutovalo o definitivní podobě tohoto dokumentu,, 
- proděkan Pavlík doplní 2. variantu započítávání financí získaných projektů, grantů a 

patentů, 
- materiál bude předložen Akademickému senátu PřF. 

4. Děkan PřF vydá směrnici č. 1/2007 o pravidlech odevzdávání diplomových a 
bakalářských prací a jejich obhajob.  

5. Kolegium odsouhlasilo návrh rozpočtu FRIM na rok 2007, ten bude následně předložen 
Akademickému senátu PřF. 

6. Proděkan Pavlík předal informace z porady u prorektora: 

- Požadavky na výjezdy studentů v roce 2008 v rámci připravovaného projektu 
internacionalizace (mimo země EU kam nelze vyjet v rámci ERASMU, do zemí EU 
na univerzity se kterými nemáme uzavřenou smlouvu, v případech, kdy studenti již 



v rámci ERASMU vyjeli a vyčerpali svoji kvótu) poslat na oddělení pro vědu pí 
Podané do 2.7.2007. 

- Dr. Pavlík osloví opakovaně katedry, aby dodaly nabídku kurzů pro přijíždějící 
studenty v rámci zahraničních mobilit a nabídku kurzů na partnerských zahraničních 
univerzitách, které budou katedry uznávat našim studentům po návratu. Na základě 
těchto podkladů kateder bude doplněn na webové stránky seznam kurzů 
probíhajících na PřF v angličtině. 

- Den vědy na PřF se uskuteční v pátek 19. 10. 2007, děkan na tento den vyhlásí 
děkanské volno, 

- UJEP má zajištěny finanční prostředky na výjezdy studentů v rámci ERASMU až do 
roku 2013, 

- v MF Dnes byl otištěn žebříček srovnání českých vysokých škol podle 
mezinárodních kritérií. Přírodovědecká fakulta do tohoto hodnocení nebyla 
z neznámých důvodů zahrnuta. 

7. Proděkan Pavlík předložil kolegiu podíl jednotlivých pracovišť na podkladech pro 
přidělení institucionálních prostředků pro specifický výzkum v roce 2007. Kolegium 
odsouhlasilo předložený návrh rozdělení. Vzhledem k tomu, že vlastní financování 
interních grantů PřF bude probíhat až od roku 2008, budou všechny finanční prostředky 
přidělené na specifický výzkum PřF na tento rok rozděleny podle výše zmíněných 
podkladů mezi pracoviště PřF. 

8. Kolegium odsouhlasilo zřízení systému vnitřních grantů PřF, jejichž hlavním cílem bude 
finanční podpora na výjezdy na konference pro doktorandy a mladé perspektivní 
pracovníky studující v Ph.D. studijních programech i na jiných univerzitách. Proděkan 
Pavlík připraví návrh dokumentu, který bude platit od roku 2008. 

9. Proděkanka Kořínková: 

- předložila přehled všech studijních programů, do 30. 6. 2007 doplnit příslušnými     
      katedrami očekávaný počet přijímaných studentů a podmínky k přijímacím   
      zkouškám na obory z jednotlivých předmětů, 
- pro příští akademický rok 2007/2008 rok jsou stanoveny nové poplatky spojené 

s přijímacím řízením. Za elektronické přihlášky 444,- Kč a za klasickou papírovou 
formu přihlášky 555,- Kč. 

- Pro příští akademický rok 2007/2008 rok jsou stanoveny nové poplatky za studium, 
12 tis. za 1. rok a 18 tis. za 2. rok studia nad standardní dobu zvětšenou o 1 rok, 

- do 25. 6. 2007 zaslat proděkance požadavky a připomínky k systému STAG, 
- do 30. 6. 2007 zaslat proděkance vyjádření k národní srovnávací zkoušce SCIO, 
- do 20. 6. 2007 zaslat proděkance plány na akreditace v roce 2008, 
- do 15. 8. 2007 zaslat návrhy na cenu ministra školství za vynikající výsledky 

studentů nebo absolventů PřF, 
- v příštím týdnu tj. od 18. 6. 2007 proběhnou na PřF přijímací zkoušky ke studiu, 
- dne 28. 6. 2007 v 11 hodin na Větruši proběhnou promoce, na děkanát nahlásit 

zástupce kateder do talárů, 
- na studijním oddělení je přijatá nová studijní referentka pí Blanka Jaegerová, která 

bude pracovat hlavně se systémem STAG.  

10. Proděkan Balej informoval z jednání u prorektora: 

- částka na Rozvojové programy je v letošním roce 15,5 mil. Kč, z této částky budou 
prioritně hrazeny –   1. přístrojové vybavení  - koordinovat bude naše fakulta (Mgr.       

                                           Oršulák- koordinátor) 
                                        2. mobility 
                                        3. ICT 



                                        4. doktorská studia  
-   do 14. 6. 2007 zaslat proděkanovi informaci, kdo se bude v roce 2008 habilitovat,       
     příp. podávat přihlášku k habilitaci, 
-   od  vnějších firem chodí náměty na témata diplomových a bakalářských prací. 

11. Výběrové řízení na pracovníky proběhne 20. 6. 2007 od 9 hodin v zasedací místnosti č. 
504. 

12. Tajemník: 
- informace o proběhlé konferenci na téma 7. RP, 
- na poradě u kvestora se jednalo o způsobu financování kampusu, 
- smlouvy o dílo nelze uzavírat s vlastními zaměstnanci a obecně na tzv. závislou 
činnost, tj. činnost, která je vykonávána běžně samotnou organizací, 

- 2. etapa rekonstrukce sociálního zařízení v budově kateder začne  25. 6. 2007. 

13. Dr. Dvorníková informovala o možnosti prezentace PřF v české verzi časopisu Scietific 
American. 

14. Na televizi Nova proběhla reportáž, v níž pracovníci katedry fyziky posuzovali funkčnost 
zařízení na plašení krtků. 

15. Příští kolegium děkana bude po prázdninách 11. 9. 2007. 

                                                                            
 
 
 

 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


